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Dag Sandra,

Hierbij de concept motivering.

Wij zijn ons ervan bewust dat het ingekomen stuk over een specifieke casus gaat, namelijk 
herziening van het bestemmingsplan van de Voskuilerdijk 40. Dit bestemmingsplan komt 
waarschijnlijk in het najaar bij de raad op de agenda. Over de specifieke inhoud van deze 
casus praten we dan verder door. Tegelijk ligt onder het besluit om geen positief 
principeverzoek af te geven een verstrekkende beleidskeuze van het college. Namelijk: er 
worden tot er nieuw VAB-beleid is, en we hebben geen idee wanneer dat zal zijn, geen 
principeverzoeken in behandeling genomen door het college waarin sprake is van de 
toepassing van rood voor groen. Onze fractie wil graag met het college en de raad spreken 
over dit besluit van het college. Gezien de verstrekkende gevolgen voor onze inwoners 
vinden wij niet dat we hier zonder het erover te hebben aan voorbij kunnen gaan. Concreet 
is de vraag wat ons betreft: is het niet meer in behandeling nemen van principeverzoeken 
i.r.t. rood voor groen een logisch en terecht uitvloeisel van de motie rood-voor-rood, of 
vinden wij als raad dat er in de tussenperiode tot er nieuw beleid is coulance moet zijn bij 
nieuwe principeverzoeken?

Groet,
Vincent Holleman


